
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové, 

Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 

dne 5. března 2024 

 

Přítomni:  

Ing. Alexandra Arencibia, Mgr. Lucie Leidolfová, doc. Mgr. Marek Otisk, Ph.D., 

Ing. Michaela Řeháková, PhDr. Jiří Sovadina 

 

Hosté:  

Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 

            

Omluveni: 

Ing. Tomáš Kotyza 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Projednání návrhu rozpočtu a Zprávy o činnosti a plnění úkolů za rok 2023 

3. Změny ve financování a prostředky na mzdy 

4. Přijímací řízení  

5. Zhodnocení 1. pololetí 

6. Úspěchy žáků v 1. pololetí 

7. Největší investiční akce 

8. Různé  

 

 

ad 1: 

Předsedkyně školské rady zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který 

byl přijat. 

 

ad 2: 

Školská rada projednala návrh rozpočtu a Zprávu o činnosti a plnění úkolů za rok 

2023.  Přítomní byli ředitelkou školy seznámeni s výsledky hospodaření z hlavní a 

doplňkové činnosti. Rozpočet je vyrovnaný, výsledky hospodaření splňují všechny 

požadavky, které zřizovatel ukládá. Celkový výsledek hospodaření organizace (díky 

doplňkové činnosti) za rok 2023 je zisk ve výši 293 144 Kč. Po schválení 

zřizovatelem bude dle zákona č. 250/2000 Sb. zlepšený výsledek hospodaření 

převeden do rezervního fondu organizace.  

  

ad 3:  

Ředitelka školy přítomné seznámila se změnami ve financování a výší prostředků na 

mzdy. Byla konstatována dlouhodobá nespokojenost s nízkými platy nepedagogických 

pracovníků (kuchařky, uklízečky, údržbář apod.).  

 

ad 4:  

Členové Rady byli seznámeni s průběhem příprav přijímacího řízení, do kterého se 

přihlásilo 371 zájemců. Ředitelka přítomné seznámila s novinkami v elektronizaci 

přijímacího řízení (systém DiPSy).  

 

 



ad 5:  

Ředitelka školy zhodnotila 1. pololetí školního roku 2023/2024. Přítomní se seznámili 

s realizovanými projekty (např. Erasmus+, OKAP II, badatelské aktivity nadaných 

žáků, Šablony pro SŠ, dotace SMO, MSK atp.) a vybranými aktivitami (např. 29. ročník 

recitační soutěže, Ekokonference, přehlídka TED-ed, připomínka 17. listopadu atp.)  

 

ad 6:  

Přítomní byli seznámeni s dosavadními úspěchy žáků v I. pololetí šk. roku 2023/2024. 

 

ad 7:  

Ředitelka školy přítomným představila největší realizované a plánované investiční akce 

I. pololetí školního roku. Na jaře 2024 bude slavnostně otevřen altán k venkovní výuce, 

připravuje se rekonstrukce chemické laboratoře, na kterou škola získala finance v rámci 

programu Spravedlivá transformace.  

 

ad 9:  

Různé (umělá inteligence a škola) 

 

Přítomní se společně dohodli na příštím setkání, které proběhne na konci srpna 2024.  

 

 

       Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 

       předsedkyně školské rady 

 

Zapsal: PhDr. Jiří Sovadina, tajemník ŠR 

V Ostravě-Porubě 7. března 2024 

 

 


